
PROTOKÓŁ   Nr 12/2011
  z posiedzenia Komisji ds. Budżetu i Inwestycji 

z dnia 10 maja 2011 r.  

Obecni: 
1. Mirosław Sobczak        -  Przewodniczący Komisji
2. Mirosław Szczotka       -  Członek Komisji
3. Włodzimierz Paweł Fydryszek   -  Członek Komisji
4. Włodzimierz Feliks Malinowski -  Członek Komisji
5. Kamil Paweł Laskowski  -  Członek Komisji
6. Aleksandra Świeżak  - Członek Komisji

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli:
1. Halina Kusak  -  Skarbnik Gminy
2. Emila Oleksiak – specjalista ds. promocji 

Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący i zaproponował następujący 
porządek : 

1. Przyjęcie protokółu z poprzedniego posiedzenia Komisji.
2. Zapoznanie się z bilansem z wykonania budżetu gminy i jednostek 
    budżetowych . 
3. Informacja na temat umorzeń podatków.
4. Zapoznanie się ze sprawozdaniem z realizacji Programu Współpracy Gminy 
    Tłuszcz z organizacjami pozarządowymi za 2010 r.
5. Sprawy bieżące.
 
Proponowany porządek został przyjęty.

Ad 1. Protokół z ostatniego posiedzenia Komisji po odczytaniu przez 
Przewodniczącego został przyjęty jednogłośnie.

Ad2. Pani Skarbnik przedstawiła i omówiła sprawozdanie finansowe za 2010 r 
( załącznik nr 1 do niniejszego protokółu),  składające się z :
- bilansu z wykonania budżetu Gminy Tłuszcz,



- łącznego bilansu jednostek budżetowych i samorządowego zakładu       
  budżetowego,
- łącznego zestawienia zmian w funduszu ,
- łącznego rachunku zysków i strat .

      Komisja zapoznała się

Ad3. Informacje na temat umorzeń podatków Pani Skarbnik przedstawi Komisji 
na kolejnym posiedzeniu.
Odnośnie  zapytania Komisji na temat zaległości podatkowych przez PKP, Pani 
Skarbnik odpowiedziała, że Kolej  nie zalega Gminie  z podatkami.

Ad4. Komisja zapoznała się  ze sprawozdaniem z realizacji Programu 
Współpracy Gminy Tłuszcz z organizacjami pozarządowymi za 2010 r., które 
stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokółu.

Ad5.  Pani Skarbnik na prośbę Komisji,  przygotowała zestawienie stawek 
podatków w gminach ościennych, które stanowi załącznik nr 3 do niniejszego 
protokółu.
                Komisja zapoznała się. 

Kamil Laskowski  zwrócił się z zapytaniem do Pani Skarbnik, czy zostały 
poczynione już jakieś działania w związku z parkingiem?

Pani Skarbnik odpowiedziała, że w tym temacie nie ma wiedzy i należy 
zwrócić się do Burmistrza.

Komisja zwróciła się z zapytaniem do Pani Emilii  Oleksiak, kiedy organizacje 
pozarządowe otrzymają dotacje z Gminy?

Pani Oleksiak odpowiedziała, że po przeprowadzeniu wszystkich wymaganych 
procedur. W przyszłym tygodniu Burmistrz ogłosi konsultacje, następnie Rada 
Miejska  musi podjąć stosowną uchwałę i dopiero potem  zostaną 
przeprowadzone   Konkursy  ofert .

      Komisja przyjęła do wiadomości i jest zaniepokojona tak dużym 
     opóźnieniem ze strony Urzędu odnośnie ogłoszenia Konkursu ofert na 
     dotacje dla organizacji pozarządowych. Komisja wnosi, aby na przyszłość te 
     działania były podejmowane dużo wcześniej.
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W związku z nieobecnością na posiedzeniu Komisji Pana Marka Jaźwińskiego, 
Komisja ponawia zaproszenie uczestniczenia w posiedzeniu Komisji w dniu 27 
maja 2011 roku .

Następne posiedzenia Komisji ustalono na dzień 27 maja  2011r. godzina 9.00.

Na tym protokół zakończono.                     
                                                  
                                                                      Przewodniczący Komisji
                                                                            Mirosław Sobczak 
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